

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 21040

2nd March, 2022

Dear Parents/Guardians,

Arrangement of Special Vacation

To support the government's operation against the epidemic, the Education Bureau has announced that schools should adjust the summer vacation arrangement by bringing forward the holidays to March and April until the end of Easter holiday. If the epidemic has subsided and the situation allows, classes will be resumed after the end of Easter holiday. In principle, the last school day in the current school year is 12th August, 2022.

The school has decided that the special vacation will start from 10th March, 2022 to the last day of Easter holiday originally scheduled. To ensure that HKDSE examinations will proceed smoothly, the school will resume online classes after the end of Easter holiday. When the examinations of the HKDSE core subjects are completed, the school will resume in-person classes.

The Second Uniform Test and the Final Examination will be postponed to May and July 2022 respectively.

As the epidemic situation is severe in the community, the EDB strongly urges parents to race against time and arrange for eligible students to get vaccinated as early as possible to protect them. A high vaccination rate will help construct a more effective protective barrier and create favourable conditions for early resumption of in-person classes.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

21040

敬啟者：

2021/22 學年特別假期的安排

為配合政府穩控疫情的行動，教育局宣布全港學校調整學校本學年的暑假安排，將假期提前至 3、4 月，直至復活節假期完結。在疫情轉趨緩和及在可行情況下，學校將可於原定的復活節假期後恢復上課。原則上，本學年最後一個上課日為 2022 年 8 月 12 日。

本校特別假期將由 2022 年 3 月 10 日開始，直至原定復活節假期完結。為確保香港中學文憑考試能順利進行，復活節假期完結後，學校將先進行網上課堂。中學文憑核心科目考試完結後，學校將恢復面授課堂。

第二次統一測驗和終期考試將分別延至 2022 年 5 月和 7 月舉行。

鑑於社區疫情嚴峻，教育局強烈呼籲家長爭分奪秒盡快安排適齡學生接種疫苗，以保障生命安全；而大幅提高疫苗接種率亦有助校園築起更有效的保護屏障，能為未來盡早恢復面授課堂締造有利條件。

如有任何疑問，歡迎致電校務處查詢（電話 2711 8175）。

此致
各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2022 年 3 月 2 日